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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de berichtgeving «Kabinet: «FIFA, geef openheid over 
toekenning Wk’s»» (ingezonden 4 december 2014). 

Vraag 1
Op welke manier wilt u er voor zorgen dat wereldvoetbalbond FIFA openheid 
geeft als het gaat om toekenning van Wereldkampioenschappen (Wk’s) in 
2018 en 2022?1 

Vraag 2
Welke acties zijn er door de KNVB en het kabinet ondernomen om volledige 
transparantie te eisen? Is er inmiddels een brief verstuurd naar de FIFA? Zo 
ja, wat staat er precies in? 

Vraag 3
Sinds wanneer speelt Nederland een voortrekkersrol binnen de EU op het 
terrein van integriteit in de sport, en gaat het daarbij ook om bestrijding van 
fraude, witwasserij, matchfixing, manipulatie en machtsmisbruik in de sport? 
Kunt u de Kamer daarover uitgebreid informeren? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat Interpol, Europol, het Openbaar Ministerie en de FIOD 
onderzoek moeten doen naar eventuele frauduleuze praktijken rond de 
toewijzing van genoemde WK-bids in 2018 en 2022, met name omdat 
Nederland een Europese voortrekkersrol zou spelen als het gaat om integriteit 
van de sport? 

Vraag 5
Bent u bereid vanuit Nederland en met de KNVB het initiatief te nemen voor 
internationaal overleg over integriteit in de sport, en volledige transparantie 
bij toekenning van Wk’s en andere internationale sportevenementen?

1 Eenvandaag, 26 november 2014
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